
Zagreb, 1 4. prosinc a 20I 6.

Klasa: 003 -0611 6-03l0 1

Urbroj : 251-12I-07- 1 6- 1 1

Zapisnik

35. sjedniee Skolskog odbora, odrZane u detvrtak 14. prosinca20I6. godine, s podetkom u
16,30 sati.
Prisutni: g. Ivan Mihovec, gda ivana Sutej, gda MirjanaDLajo, gda Jelena Tomi6 Jovi6, gda
Nada Mi5ulin, g. Dragi Zetil<o, gda Vesna Palijan, ravnateljica gda Silvana Galinovi6,
radunovoda Roza Salopek i tajnica SnjeZana Kundih - zapisnidar.

PredloZeni dnevni red:

1" Usvajanje Zapisnika34. sjednice SO
2. Zaklju(,ak o razrje5enju i imenovanju dlanova SO - razrje5enje dosada5njih dlanova

(gda M" Lukadin i g. D. Bartakovi6) i potvrdivanje mandata novoimenovanih
dlanova (gda MirjanaDLqo i gda gda Jelena Tomii Jovi6)

3. Dono5enje Financijskog plana za20l7. godinu, Rebalans financijsko gplanaza
2016.

4. Usvajanje Plana nabave roba radova i usluga za2017.
5. Kadrovska pitanja (uditeljioa u produZenom boravku- zamjena za bolovanje).
6. Razno

Ad" 1) Zapisnik 34. sjednice SO je jednoglasno usvojen. Novoimenovani dlanovi SO
gda MirjanaDlalo i gda Jelena Tomii Jovi6 nisu odludivali o usvajanju Zapisnika.

Ad 2) Predsjednik SO g" Dragi Zenko obavjestava prisutne s pristiglim Zakljudkom o
razrjesenju i imenovanju dlanova SO lKlasa: 602-02115-00Il87 ,Urbroj: 251-10-11-16-12
od 15"11.2016.). Zakljulak je zaprimljen u Skoli 24. studenog te su razrije5eni i
novoimenovani dlanovi odmah obavije5teni putem maiIa, te novoimenovani pozvani na
danaSnju sjednicu SO.
Navedenim Zakljudkom razrije5eni su dosadaSnji dlanovi gda Margarita Lukadin i g.DruLen
Bartakovii.
Nakon kratkog predstavljanja novoimenovanih dlanova, predsjednik SO predlaZe da SO OS
M. KrleZe potvrdi razrije5enje dosada5njih dlanova - gde M. Lukadin i g. D. Bartakoviia i
potvrdi mandat novoimenovanim dlanovima gdi MirjaniDLalo i gdi Jeleni Tomii Jovii.
Zakljuiak: Jednoglasno je pofvrcleno razrjeSenje dosada5njih ilanova So
gcle Margarite Lukaiin i g" Drai,ena Bartakovida i potvrden mandat novoimenovanih
ilanova SO - gtla Mirjana Dil,aja i gda Jelena Tomid Jovid do isteka mandata ovog
saziva SO - 11. lipnja 2018. godine (u skladu s il. 121" t.12. Znkona o odgoju i
obrazovanju u osnovnoj i srednjoj Skoli).

Ad.3) Radunovodkinja Skole je ukratko upoznala prisutne s potrebom Rebalansa
Financijskog plana za 2016" godinu * do promjena u odnosu na Financijski plan je doSlo
zbog stavki nabava knjiga za potrebe Skolske knjiZnice - pristiglo je vi5e novdanih sredstava
izGU, koji su i utro5eni zanabavku lektimih naslova - nego Sto je planirano. Evidentirana su
novdana sredstva za sanaciju dijela ravnog krova koji je naknadno saniran, a nije planirano
Financijskim planom. Takoder za izdatke pla6e uditeljica u produZenom boravku bilo je



planirano - 5 uditeljica, a Odlukom Gradskog ureda (i financirano) za ovu 5k" godinu -
2016117. je odobreno jedno dodatno odjeljenje produZenog boravka - ukupno 6 odjeljenja i 6
uditeljica u produZenom boravku. Prijedlog Rebalansa Financijskog plana za2016. godinu.

Zakljuiak: Jednoglasno je usvojen Rebalans Financijskog plana za2016" godinu.

Radunovodkinja Skole ie ukratko upoznala prisutne s prijedlogom Financijskog plana
za 2017 godinu, koji se nije znatnije mijenjao u odnosu na prethodnu godinu" Prijedlog se -
nakon provedene kraie diskusije daje na usvajanje.

Zakljudak: Jednoglasno je usvojen Financijski plan za 2017 , godinu

Ad" 4.) Radunovodkinja upoznaje prisutne i s prijedlogom Plana nabave roba, radova i
usluga. Gda Jelena Tomii Jovi6 uodava da Planom nije planirana nabavka stolnih i
prijenosnih ralunala u 2011 . godini, te nakon kratke rasprave, predlale da se planira nabavka
5 stolnih i 5 prijenosnih radunala. Prijedlog su prihvatili i ostali dlanovi SO. Ravnateljica se

takoder slaZe s navedenim, obzirom da su radunala koja se koriste u nastavi stara preko 8

godina - nedostatna, a I ostala radunala koje koriste uditelji u udionicama, su iz donacija
(otpis), te mnoga od njih nisu upotrebljiva. Takoder ravnateljica navodi da smo od podetka
ove nastavne godine u5li u e-dnevnike, te je bitno da su uditelji opremljeni radunalima kako
bi mogli pravovremeno izvr5avati obveze koje proizlaze iz navedenog.
PredlaLe se da se Plan nabave usvoii. uz navedenu dopunu.

Zakljuiak: Jednoglasno je usvojen Plan nabave roba, radova i usluga za2017.
godinu - uz naprijed navedenu dopunu - planirana nabavka 5 stolnih i 5 prijenosnih
raiunala"

Ad. 5.) Kadrovska pitanja - ravnateljica Skole, gda Silvana Galinovi6 obavje5tava
da je zbog bolovanja odsutne uditeljice u produZenom boravku - Tanje Fotivec, bilo potrebno
zaposliti uditeljicu.
Zasnovan je radni odnosi do 15 dana te ravnateljica moli prethodnu suglasnost na radni odnos
do povratka odsutne radnice, a najdulje do 60 dana, kako slijedi:

- za radno mjesto uditeljice u produZenom boravku - na odredeno puno radno vrijeme
(zamjena zaTanju Fotivec), ravnateljica traZi suglasnost na radni odnos s Matejom
Pernar, mag. primamog obrazovanja.
Zakljuiak ilanovi 50 leOnoglasno daju prethodnu suglasnost na navedeni

radni odnos - u skladu s prijedlogom ravnateljice, na odredeno, puno radno vrijeme do
povratka odsutne radnice Tanje Fotivec, a najdulje do 60 dana.

ad.4) Pod todkom rMno nije bilo pitanja ni prijedloga.

Sjednica je zavrlila u 18,00 sati.
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